
REPUBLIKA HRVATSKA
LICKo-sENJSKA Zupanvr.ra
osNovNA Sxor,a DR. FRANJE TUDMANA
Rijeika 2, 53 230 Korenica

Klasa: 003-06/1 8-0 1/0 I
Urbroj : 2125/28-02-0 I - 1 8-02

U Korenici 29. sijednja 2018. godine

Zapisnik s 12. sjednice Skohkog odbora

Mjesto odrLavanja: OS dr. Franje Tudmana, udionica matematike
vrijeme odrZavanja: ponedjeljak, 29. sijednja 2018. godine s podetkom u 12,00 sati

Evidencija nazodnosti:

1. Aleksandra Majeti6 - predsjednica Skolskog odbora
2.Ivana lvandevi6 - dlan - ispred Skupa radnika
3. Hrvoje Kukuruzovid - dlan- ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije
4. Spomenko Miji6- dlan - ispred Osnivada Lidko senjske Zupanrje
5. Darko Jurkovii - dlan ispred Vije6a roditelja

Opravdano nenazodni:
l. Nikolina Matijevid - zamjenica predsjednika Skolskog odbora
2. Damir Tomii - dlan - ispred Osnivada Lidko senjske Zupanije

Ostali prisutni:
l. DraLenaAradid - ravnateljica Skole
2. TanjaBabi6 - tajnica Skole u svojstvu zapisnidara
3. Magdalena Kukuruzovid- radunovotkinja

Predsjednica Skohkoga odbora utvrdila je kvorum potreban za pravovaljanost
dono5enja odluka.

Predsjednica Skolskoga odbora konstatirala je da su dlanovi Skolskoga odbora dobili
sljede6i dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnika s 11. sjednice Skolskog odbora
2. Usvajanje Financijskog izvje5da za20l7. godinu
3. Usvajanje Plana nabave za20l8. godinu
4. Zadaci u drugom polugodi5tu Skolske godine 2017.12018



5. Davanje suglasnosti zazasnivanje radnog odnosa do 60 danazaspremadicu
6. Izmjene i dopune Godi5njegplanaiprogramarada Skole ulk.20l7.l2018.godini
7. Potvrdivanje odluke donesene elektronskim putem
8. Razno

Dnevni red iednoglasno ie usvoien.

Ad. 1.

ilanovi Skolskoga odbora dobili su Zapisnik s 11. sjednice Skolskoga odbora.
obzirom da nije bilo primjedbi, predsjednica Skohkoga odbora predloZila je da seUDZlrOm Ca nue D.

Zapisnik s 11. sjednice Skol odbora usvoji.

4d.2.

Svi dlanovi su dobili prethodno Financijsko izvje5ie za2017. Godinu.
Predsjednica Skolskog odbora je predstavila i dala iijed Magdaleni Kukuruzovid koja je na
zamjeni,jer je Ivana Rukavina oti5la na komplikacije u trudnodi.
Radunovotkinja Skole je detaljno prezentiraladlanovima Financijsko izvje5de za20l7. godinu.
Kratko se raspravljalo o podnesenom izvje56u.

Obzirom da nije bilo pitanja, predsjednica Skolskog odbora je predloZila da se usvoji
Financij sko izvje5de za 2017 . godinu.

Financiisko izvieS6e za 2017. sodinu usvoieno ie iednoglasno usvoieno.

Ad.3.

Predsjednica Skolskoga odbora dala je rijed ravnateljici Skole.
Ravnateljica Skole je iznijela Plan nabave za2018. godinu dlanovima Skohkog odbora,

$oji su prethodno dobili. Kratko se raspravljalo o postupku nabave za Projekt energetske obnove
Skole.

Obzirom da nije bilo pitanja, predsjednica Skolskog odbora predloZila je da se isti usvoji.
Plan nabave za 2018. sodinu iednoglasno ie usvoien.

Ad.4.

Predsjednica Skolskog odbora dala je rijed ravnateljici Skole.
Ravnateljica Skole je upoznala dlanove Skokkog odbora za zadacima u drugom

polugodi5tu Skolske godine 2017.12018.
Navela je da su u prvom polugodi5tu sve obveze uspje5no izvr5ene. Upozrala je dlanove s

informacijama vezanim uz natjecanje udenika, izvodenje izvanudionidne nastave te upise udenika
u prvi razred.
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Ad.5.
Ravnateljica je upoznala dlanove daje spremadica Smiljana Pendii na bolovanju, te da ju

mijenja Kata Antunovi6 po ugovoru od 15 dana.
Zamolilaie dlanove da daju suglasnost na ugovor od 60 dana obzirom da je Smiljana produZila
bolovanje.

Suglasnost ie iednoglasno usvoiena.

Ad.6.

Ravnateljica Skole je po ovoj todci upoznala dlanove da se podetkom rujna usvaja Godi5nji
plan i program Sto se na vrijeme i napravilo. Medutim nisu uskladene obveze rada tajni5tva i
radunovodstva sa svim kako stoji u Statutu Skole kojije donesen 2Ol5.godine.

Konkretno u Statutu Skole u dl.84.st.1.stoji da tajnik obavlja poslove arhiva, a u Godi5njem
planu i programu da radunovoda obavlja poslove vezane za arhivu.

Obzirom da poslovi tajnika nisu bili uskladeni sa Statutom ravnateljica predlaZe izmjenu u
Godi5njem planu i programu za20l7./2018.godinu u kojem se iz:

st.9.9. -Plan rada radunovodstva bri5e navod : vodenje arhiva Skole.
U stavci 9.8.-Plan rada tajnika izanavoda: carnet administrator dodaje se novi navod : arhivski

poslovi- tijekom godine.
Obzirom da nitko nije imao primjedbu predsjednica je prijedlog kao takav dala na usvajanje.

Navedeni nriiedlog izmiene i dopune Godi5nies plana i prosrama rada Skole za Skolsku
2017./2018.godinu iednoslasno ie usvoien.

Ad.7.

Ravnateljica je upoznala dlanove da smo morali elektronskim putem donijet Bianco zadulnicu,
te moli da se ta Odluka sada potvrdi.

Odluka o Bianco zaduinici ie iednoslasno usvoiena.

Sjednica je zakljudena u 12,30 sati
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